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Jednym z najbardziej krytykowanych graczy w ostatnim czasie jest Miralem

Pjanic. Bośniak, który nie przeżywa najlepszego momentu w sezonie,

udzielił wywiadu dla Sky Sport. 

 

- Mamy okres, w którym jesteśmy mniej błyskotliwi na boisku, napotykamy na

większe trudności w wygrywaniu meczów. Dopiero co zakończyliśmy pierwszą rundę

rozgrywek, mamy pięć punktów straty, mimo że wolelibyśmy być bliżej Juve. My,

gracze, robimy wszystko, aby znaleźć rozwiązanie na boisku, pracujemy więcej i

próbujemy znaleźć co jest nie tak.

 

Gwizdy?

- Rozumiemy je. Kibice powinni wiedzieć, że my, gracze, za każdym razem gdy

wychodzimy na boisko, dajemy z siebie wszystko i nikt nie wychodzi na murawę bez

głodu i bez pragnienia zwycięstwa. Mimo że w ostatnich dwóch meczach graliśmy

źle w pierwszych połowach, z Palermo i z Lazio, zespół dał mocny sygnał w drugich

połowach, aby spróbować wygrać mecze.

 

Sezon?

- Mieliśmy wiele kontuzji, wiele meczów do rozegrania, być może nie było zbyt

wielkiej rotacji wśród graczy, jednak każdy z nas chce grać i przygotowujemy się co

tydzień, aby wyjść na boisko.
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